

Announcement of new dates for the Global Health Literacy Summit: October 3-5th, 2021

Updated statement on Covid-19

11 June 2020

On behalf of the International Health Literacy Association and E-DA Healthcare Group | I-Shou University, it is our pleasure to announce the new dates for the Global Health Literacy Summit which has been postponed from 2020 to 2021. The dates are set for October 3-5th, 2021.

As originally planned, the event in 2021 will be held at the same venue Kaohsiung Marriott Hotel in Kaohsiung, Taiwan. The main conference and exhibition will last 2.5 days including a welcome reception, banquet, master classes and cultural tours. Preevent meetings are scheduled for October 2nd, 2021

New Milestones

A. Abstracts

- The abstract submission system will remain open. The abstracts that have already submitted remain valid for the Summit in 2021 and will undergo review along with newly submitted abstracts.
- ➤ **Deadline for Abstract Submission:** February 28th, 2021
- Notification of the abstract review process: May 15th, 2021

B. Registration

- ➤ The registration system will remain open. Early bird rates will be valid until July 1st, 2021. Registration rates listed on the website will not change.
- For those of you who have already registered (and paid), your registration will remain valid and automatically be transferred to the event in 2021.

Recognizing that the pandemic is still influencing daily lives across the world, we will continue monitoring the situation and inform attendees of any changes as current circumstances are unpredictable and out of our control. Up-to-date WHO advice and facts can be found here: www.who.int/emergencies/diseases/novel-coronavirus-2019/technical-guidance

More information can be found on the Summit website: www.ihlasummit2020.org. You are also always welcome to contact our Secretariat team at info@ihlasummit2020.org.



The Global Health Literacy Summit team, the Executive Boards of IHLA and E-DA Healthcare group | I-Shou University look forward to welcoming you in Taiwan in 2021.

On behalf of the Steering Committee,

Dr. Kristine Sørensen

President, International Health Literacy Association Co-Chair of the GHLS 2020 Dr. Yuan-Kun Tu

CEO, E-Da Medical Committee of E-Da Healthcare Group Co-Chair of the GHLS 2020

Muan-Kun Tu

Kristin Squee







2020 全球健康識能高峰會 最新日期公告: **2021** 年 **10** 月 **3-5** 日

受新冠肺炎影響下之相關調整:

11 June 2020

國際健康識能學會(IHLA)和義大醫療集團/義守大學持續密切監測新型冠狀病毒疫情,原本預訂於 2020 年 10 月 26-28 日舉辦的全球健康識能高峰會,經審慎評估後我們已正式將會議重新安排在 2021 年 10 月 3-5 日舉行。

目前台灣疫情和緩,但仍無法清楚掌控未來第二波疫情發生可能,我們將持續監測情況,並隨時告知與會者任何議程變更。更多世界衛生組織最新的訊息與建議如下方連結。

www.who.int/emergencies/diseases/novel-coronavirus-2019/technical-guidance

關於活動延期之最新通知:

活動將於 2021 年在台灣高雄的萬豪酒店舉辦。主要會議和展覽將持續 2.5 天,包括歡迎酒會、大會晚宴、大師課程與在地文化半日遊。

A.投稿

- ✓ 投稿系統將持續開放。對於已經提交的摘要,在 2021 年高峰會仍然有效,並將與新提交的摘要一起進行審核。
- ✔ 投稿截止日期: 2021年2月28日
- ✔ 審查結果通知: 2021 年 5 月 15 日

B.報名

- ✓ 報名系統將持續開放。但早鳥優惠價格有效期限延至 2021 年 7 月 1 日。網站上列出的註冊價格將維持不變。
- ✓ 對於已經報名(並已付款)的人,您的報名將保持有效並自動轉移到 2021 年的活動中。

您可以在高峰會活動網站上了解更多訊息:<u>www.ihlasummit2020.org</u>,也隨時歡迎與我們秘書處團隊聯繫:<u>info@ihlasummit2020.org。</u>

全球健康識能高峰會團隊,IHLA 和 E-DA Healthcare 集團執行委員會|義守大學期待於 2021 年在台灣歡迎您。

謹代表籌備委員會全體成員,



Kristine Sørensen 博士 國際健康識能學會 理事長 2020 全球健康識能高峰會共同主席 杜元坤 院長 義大醫療財團法人 義大醫療決策委會 主任委員 2020 全球健康識能高峰會共同主席

Kristin Squee

Muan-Kun Tu



